
Zápis z jednání
                                 Komise vytrvalost ČJF

č. 1/2022
Den 
konání

18.1.2022

Místo 
konání

distančně

Čas Od16.00 Do 17.30
Přítomnost členů 
komise

MVDr. Zuzana 
Žežulková
Ing. Vladimíra 
Šebková
Antonín Hrdina
Mgr. Lucie Krejčová

Přítomnost hostů
Přítomnost dalších 
osob

Program jednání:
1. Rezignace  předsedkyně  odborné  komise  vytrvalosti  a  návrh  na  odvolání

komise vytrvalosti
2. Analýza disciplíny
3. Zrušení kontaktních e-mailů a FB komise
4. Závody Třebechovice pod Orebem 
5. Závody Velenka 11.6.2022
6. Rozpočet 2022
7. Reprezentace 2022
8. Výsledky 2021
9. JIS – převod databáze
10. Program Hubertus
11. NP
12. SCM
13. Vyhlášení
14. Poděkování

Průběh jednání a závěry:
1. ZZ potvrdila svou rezignaci na post předsedkyně odborné komise vytrvalosti.

Důvodem  je  neochota  nést  zodpovědnost  za  dopady  neprofesionálního  a
populistického působení některých členů ČJF na disciplínu. Komise vytrvalosti
podá návrh na odvolání všech svých členů na nejbližší VV.
Hlasování: Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0

2. VŠ  zpracovala  analýzu  současného  stavu  disciplíny.  Tato  analýza  bude
předána prezidentu ČJF společně s návrhem na odvolání členů komise.

3. ZZ  upozorňuje,  že  bude  třeba  zrušit  veškeré  kontaktní  emaily  komise-
vytrvalost@seznam.cz,  prihlasky-vytrvalost@seznam.cz,  neboť  k  nim  nemá
přihlašovací hesla a nemůže je tedy předat budoucí komisi. Přístup k FB má JS
a VŠ.
Hlasování: Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0
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4. AH informoval komisi o jednání s pořadatelem závodů v Třebechovicích pod
Orebem v termínu buď 28.5. nebo 4.6.2022. Závody budou hobby a Z.

5. ZZ informovala komisi o aktuálním stavu jednání s Lesy ČR ohledně závodů ve
Velence 11.6.2022 do úrovně ST. Momentálně probíhají  jednání o přesném
průběhu trasy.

6. Byla schválena 1. varianta rozpočtu pro 2022. Vzhledem k tomu, že zatím
není k dispozici k náhledu, nejsou informace, zda a v jaké míře byly schváleny
projekty předložené komisí vytrvalosti.

7. Došlo k navýšení jezdců v reprezentaci. Pro letošní rok bylo do reprezentace
zařazeno celkem 12 dvojic - 8 seniorů a 4 junioři. Všichni tito jezdci mají buď
již splněna kvalifikační kriteria pro start v letošním MS/ME nebo jim k jejich
splnění chybí 1 závod.

8. V  žebříčcích  vytrvalosti  2021  chybělo  v  systému  JIS  několik  zahraničních
výsledků. Tyto výsledky byly dopočítány ručně do všech kategorií a žebříčky
byly zveřejněny na webu disciplíny. O problému probíhá komunikace s pí. Lobl
zodpovědnou  za  výsledky  vytrvalosti,  a  s  IT  oddělením  ČJF,  které  tento
problém řeší prioritně, aby pro sezónu 2022 systém fungoval bezchybně.

9. Převod  databáze  starších  výsledků  nezbytných  pro  kategorizaci  se  bude
opakovat po přeprogramování modulu v JIS. ZZ zaplatila databázi do konce
května 2022.

10. ČJF  zakoupila  program  na  zpracování  výsledků  Hubertus,  který  nahradí
stávající  Gallop.  Vytrvalostní  modul  je  aktuálně  ve  vývoji  a  měl  by  být  k
testování od března 2022.

11. Komise již dříve předložila návrh pravidel seriálu Národní pohár 2022. Oproti
loňskému roku byla navržena kvalifikační kola pro jednotlivce a také finanční
podpora pořadatelů zapojených do NP.

12. Prezident ČJF informoval komisi o zamítnutí návrhu SCM pro vytrvalost jako
samostatného  celku,  navrhl  však  alternativu  připojit  vytrvalost  pod  SCM
drezura. Vzhledem k ukončení funkce o tom komise dále nejednala.

13. Ani  v  rozpočtu  pro  rok  2021  nebyla  vyhrazena  částka  pro  uspořádání
vyhlášení  nejlepších  jezdců  žádné  z  disciplín.  Na  žádost  o  příspěvek  na
dekorovací  předměty pro nejlepší  vytrvalce  ve všech kategoriích  ZZ dosud
neobdržela odpověď.

14. ZZ děkuje všem členům vytrvalostní komise za jejich profesionalitu, čas a úsilí
věnované práci v komisi a vytrvalostnímu sportu.

Návrhy komise výkonnému výboru s návrhem usnesení k přijetí:
1. VV ČJF přijímá rezignaci předsedkyně odborné komise vytrvalosti a odvolává

na jejich žádost všechny členy této komise.

Zapsala: MVDr. Zuzana Žežulková
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